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ZITTINGSVERSLAG GEMEENTERAAD 

OPENBARE ZITTING VAN 26 FEBRUARI 2024 

 

AANWEZIG: Jan Thijs, algemeen directeur 

Steven Coppens, voorzitter 

Tim Vandenput, burgemeester 

Joris Pijpen, Pieter Muyldermans en Annelies Vanderlinden, 

schepenen 

Patrick Demaerschalk, Alain Borreman, Luc Meganck,  

Jo Portois, Julie Delwick, Caroline Lagrange,  

Véronique Desmet, Timothy Rowies, Kenny Verbeeck,  

Marijke Belsack, Youri Vandervaeren, Eva De Bleeker, 

Maarten Bresseleers, Indie Vandenbrouck en Joy Sergeys, 

raadsleden 
 

VERONTSCHULDIGD: Annelies Vanderlinden – schepen (tot O.P.5) 

Julie Bollue, raadslid 
 

 

 

* * * 

 

De voorzitter opent de openbare zitting 

 

Naar aanleiding van de agendapunten O.P.2 en O.P.3 van de openbare zitting van de 

gemeenteraad op 26 februari 2024, zou mevrouw Joy Sergeys opnieuw fungeren als 

raadslid voor de agendapunten O.P.3 en O.P.4. Mevrouw Eva De Bleeker zou vanaf 

agendapunt O.P.4 worden aangeduid als schepen. Voor agendapunt O.P.5 zouden zowel 

mevrouw Joy Sergeys als mevrouw Eva De Bleeker vermeld moeten worden als 

schepenen. 

 

Het is echter technisch niet mogelijk om in de webgebaseerde applicatie van Remmicom, 

bekend als meeting.net, voor elk afzonderlijk agendapunt een verschillende functie toe te 

wijzen. Om die reden werden voor de raadsvergaderingen van 26 februari 2024 zowel 

mevrouw Joy Sergeys als mevrouw Eva De Bleeker in een uitzonderlijke situatie vermeld 

als raadsleden. Dit omdat wettelijk gezien, het de raadsleden zijn die een stem kunnen 

uitbrengen in een gemeenteraad en niet de schepenen. Er werd voor dit punt advies 

ingewonnen door de administratie bij VVSG. Zij bevestigen dat dit de enige wettelijk 

correcte aanpak is.  

* * * 

 

O.P.1 Interne zaken. Secretariaat. Gemeenteraad. Notulen en zittingsverslag 

openbare zitting 29 januari 2024. Goedkeuring. 

 

Stevens Coppens licht toe: “Indien hier geen vragen rond zijn, vraag ik goedkeuring voor 

de notulen en zittingsverslag GR OZ 29/01/2024.” 

 

 

* * * 
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O.P.2 Interne Zaken. Secretariaat. Neerlegging ambt schepen Eva De Bleeker. 

Kennisname. 

 

Steven Coppens licht toe: “Op datum van 26 februari 2024 heb ik, als voorzitter van de 

gemeenteraad, een brief ontvangen van mevrouw Eva De Bleeker, waarin zij enerzijds te 

kennen geeft dat de wettelijk voorziene periode van haar verhindering om haar 

schepenmandaat op te nemen na haar rol als staatssecretaris in de federale regering, 

een einde heeft genomen met haar ontslag als staatssecretaris op 18/11/2022. 

Anderzijds geeft mevrouw Eva De Bleeker te kennen haar ontslag in te dienen als 

schepen en lid van het vast bureau. Mevrouw De Bleeker blijft wel haar mandaat als 

raadslid uitvoeren. Waarvan akte.” 

 

 

* * * 

 

O.P.3 Interne zaken. Secretariaat. Vervanging schepen Marc Vanderlinden. 

Goedkeuring. Besluit. 

 

Stevens Coppens licht toe: “Met het overlijden van heer Marc Vanderlinden op  

31 december 2023 is zijn mandaat als schepen opengevallen, conform artikel 49. De 

algemeen directeur heeft mij als voorzitter van de gemeenteraad de Akte van voordracht 

van mevrouw De Bleeker overhandigd. Zij is kandidaat opvolger voor het open gevallen 

schepen mandaat van de heer Marc Vanderlinden. Na nazicht van de Akte van voordracht 

van mevrouw De Bleeker verklaar ik deze als ontvankelijk wat de verkiezing van 

mevrouw De Bleeker als schepen bevestigt. Ik nodig bijgevolg mevrouw De Bleeker uit 

voor de eedaflegging als schepen in handen van de burgemeester.”  

 

Jo Portois stelt de volgende vraag: “We hadden eigenlijk nog een vraag bij het tweede, 

derde, vierde puntje. Ik wil dat misschien toch doen voordat mevrouw De Bleeker de eed 

aflegt. We waren eigenlijk zeer verwonderd dat mevrouw De Bleeker nu opeens haar 

functie als schepen terug opneemt, want mevrouw De Bleeker is toch al een tijdje niet 

meer verhinderd door haar job als staatssecretaris, dus hadden we haar al veel vroeger 

terug verwacht dan met haar plaatsvervanger Joy Sergeys. We begrijpen nu niet goed 

waarom het nodig is om mijnheer Vanderlinden te vervangen voor de maanden die 

eigenlijk nog resten. We vermoeden ook dat er eigenlijk niet zoveel nieuwe projecten 

meer zullen opgestart worden en het meer over het opvolgen en afronden van reeds 

gestarte projecten gaat. De bevoegdheden van mijnheer Vanderlinden, die waren 

eigenlijk al verdeeld onder de andere schepenen. Dat leek ons toch geen probleem te zijn 

voor de andere schepenen tenzij we het mis hebben en dat er misschien toch te veel 

werkdruk is bij de andere schepen. Dit zou ook een besparing kunnen zijn voor de 

gemeente, bijvoorbeeld voor onverwachte uitgaven te bekostigen, zoals de shuttlebus 

bijvoorbeeld. Dus waarom hebben jullie hier dan gekozen om mijnheer Vanderlinden toch 

te vervangen?”  

 

Tim Vandenput antwoordt: “U hebt zelf de chronologie geschetst. Mevrouw De Bleeker 

heeft aangegeven dat zij terug wil komen nu er een vrije plaats is door het jammerlijke 

overlijden van Mark Vanderlinden. Zij is niet teruggekomen omdat zij Joy Sergeys als 

schepen ondersteunde, waar wij ook zeer blij en dankbaar voor zijn. Dit is hier een 

invulling van een schepenambt dat jammerlijk genoeg is vrijgekomen. Wat de werkdruk 

betreft van de schepenen, kan ik u wel zeggen dat er heel veel werk op de plank ligt. De 

drie schepenen, Annelies Vanderlinden, Joy Sergeys, Joris Pijpen en ikzelf hebben de 

bevoegdheden van Mark Vanderlinden zo goed mogelijk ingevuld. Er zijn nog uitdagingen 

genoeg, u zal zien aan het takenpakket van mevrouw de Bleeker dat er nog heel veel 

werk te doen is. Dat is de keuze die gemaakt werd.” 

 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: “Mogen we dan ook weten wat de nieuwe 

bevoegdheden worden?” 
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Tim Vandenput antwoordt: “De nieuwe bevoegdheden zijn gebouwenbeheer, 

begraafplaatsen, seniorenbeleid. Dat gaat van het klassieke seniorenbeleid, maar ook 

alle thuisdiensten, wonen voor senioren, enzovoort. We spreken over 7,30% van onze 

bevolking in Hoeilaart, dus dat daar aandacht wordt aan besteed, nog meer dan vroeger, 

is meer dan normaal. Dan is er ook nog inclusie en Vlaams karakter.” 

 

Timothy Rowies stelt de volgende vraag: “Over die bevoegdheden is na de vorige coalitie 

niks besproken en nu krijgen we dit te horen. In de media was dat al verspreid voor deze 

vergadering, voor dat wij eigenlijk wisten wat die bevoegdheden zouden zijn. Ik vind dat 

wel jammer dat ik dat op die manier heb moeten vernemen. Betreffende inclusie, 

betekent dit dat het wordt overgenomen van Joy Sergeys?” 

 

Tim Vandenput antwoordt: “Wat betreft de verdeling van de bevoegdheden, dat zal op 

het volgende college officieel gebeuren wanneer mevrouw De Bleeker deel uitmaakt van 

het college. We hebben dat vanmorgen informeel besproken op het college en iedereen is 

akkoord om het zo te doen. Dat is een bevoegdheid van het college.” 

 

Stevens Coppens: “Dan gaan we nu effectief over tot de eedaflegging, mevrouw De 

Bleeker. Ik nodig mevrouw De Bleeker uit voor de eedaflegging in handen van de 

burgemeester.” 

 

Eva De Bleeker legt de eed af: “Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat, trouw na 

te komen.” 

 

Eedaflegging Eva De Bleeker & ondertekening van de akte van eedaflegging door de 

burgemeester en Eva De Bleeker. 

 

 

* * * 

 

O.P.4 Interne zaken. Secretariaat. Vervanging schepen Eva De Bleeker. 

Goedkeuring. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: “Mevrouw De Bleeker had haar ontslag aangekondigd in 

agendapunt twee via kennisname en dient dus ook vervangen te worden. Door het 

ontslag als schepen en lid van het vast bureau van mevrouw De Bleeker waarvan akte 

genomen daarnet, is haar mandaat als schepen opengevallen conform artikel 49. De 

algemeen directeur heeft mij als voorzitter van de gemeenteraad de Akte van voordracht 

van mevrouw Joy Sergeys overhandigd. Zij is kandidaat opvolger voor het open gevallen 

schepen mandaat van mevrouw De Bleeker. Na nazicht van de Akte van voordracht van 

mevrouw Sergeys, verklaar ik deze als ontvankelijk wat de verkiezing van mevrouw 

Sergeys als schepen bevestigd. Ik weet niet of er vragen nu zijn? Neen, dan ga ik 

mevrouw Sergeys eveneens uitnodigen bij de burgemeester voor de eedaflegging in zijn 

handen uit te spreken.” 

 

Joy Sergeys legt de eed af: “Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat, trouw na te 

komen.” 

 

Eedaflegging Joy Sergeys & ondertekening van de akte van eedaflegging door de 

burgemeester en Joy Sergeys. 

 

Steven Coppens vult aan: “Bedankt en proficiat allebei.”” 

 

 

* * * 
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O.P.5 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Grondafstand. 

Omgevingsvergunningsaanvraag 2023 115. Bepaling grondafstand. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: “De aanvraag heeft betrekking op een terrein, gelegen Walter 

Vande Putstraat 1, 5, 7 en 9 te Hoeilaart. Er werd advies gevraagd bij meerdere 

instanties. Er werd tevens een openbaar onderzoek gevoerd. Meerdere bezwaarschriften 

werden ontvangen. De aanleg van de nieuwe wegenis wordt louter bewerkstelligd om 

maximalisatie op het terrein mogelijk te maken. De aanleg van het nieuwe tracé kadert 

niet in het algemeen belang en vormt een afwijking op de bestemming zoals bepaald 

door het RUP Kern. Om al deze redenen heeft ook de Dienst Omgeving negatief 

geadviseerd voor deze vergunningsaanvraag. 

Daarom wordt aan de gemeenteraad gevraagd het rooilijnplan van 

omgevingsvergunnings-aanvraag 2023 115 te weigeren. 

Graag uw goedkeuring voor deze weigering. Zijn daar vragen rond?” 

 

Tim Vandenput vult aan: “Misschien even toelichten, want dit is toch een dossier dat 

ongewoon is voor de gemeenteraad, omdat we meestal hier in het kader van een 

verkavelingsaanvraag voor een bouwproject, al dan niet een goedkeuring geven. Dit hier 

gaan we nu bewust niet doen. We gaan stemmen over het negatieve advies van de 

dienst omgeving. Dus we gaan ja stemmen om dat niet te doen. Waarom? Zoals de 

voorzitter zegt, na die inspraakprocedures, blijkt dat de aanvraag die ingediend is, niet 

conform is en wij als college een volledig juridisch onderbouwde weigering kunnen 

afleveren, waartegen eigenlijk niet meer in beroep kan worden gegaan. Er kan altijd nog 

wel in beroep worden gegaan, maar de kans dat het juridisch gewonnen wordt, is zeer 

klein. Wij moeten hier de wegenis afkeuren, zodanig dat die aanvraag eigenlijk voor een 

groot stuk, zonder onderwerp valt en ook dat wij geen procedurefout maken. Mochten wij 

dat niet voorleggen vandaag, dan zou in een beroepsprocedure ons kunnen verweten 

worden dat wij een procedurefout hebben gemaakt door die juist niet voor te leggen aan 

de gemeenteraad. We doen dit zo om onze beslissing tot weigering die we zullen nemen, 

juridisch volledig goed te kunnen onderbouwen. 

 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: “Is er dan vooraf door de indiener geen 

contact geweest met onze diensten om hem daarvan in kennis te stellen dat dit project 

sowieso niet gaat goedgekeurd worden of is dat niet gebruikelijk zoiets?” 

 

Tim Vandenput antwoordt: “Er is in een voortraject gesproken met de indieners. We 

hebben hen er altijd op gewezen dat die wegenis die ze vragen om hun gebouw negentig 

graden te draaien, een afwijking is op het RUP kern. Ze wisten dat en elke afwijking 

moet de toets van een openbaar onderzoek, dus ook het advies van de GECORO vragen. 

Beide waren negatief. Wij hebben dus nee gezegd. Er is nog geen officiële terugkoppeling 

gebeurd naar de indieners. Ik denk dat we eerst hier een beslissing moeten nemen en 

dan zal de indiener een beslissing kunnen nemen. Ofwel gaan ze in beroep tegen onze 

weigering ofwel kunnen ze zich nog altijd terugtrekken vooraleer we beslissen.” 

 

 

* * * 

 

O.P.6 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Ondersteuning handhaving bij 

stedenbouwkundige inbreuken en misdrijven door intercommunale Haviland. 

Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: “De stedenbouwkundige overtredingen worden momenteel 

gehandhaafd door de verbalisanten ruimtelijke ordening, Barbara Van Acker en Louise de 

Vos. Jaarlijks zijn er echter een aantal dossiers die de capaciteit van de dienst 

overschrijden. Gelet op de complexiteit van een aantal handhavingsdossiers is gebleken 

dat ondersteuning voor dit type dossiers onontbeerlijk is. Haviland biedt dergelijke 

ondersteuning aan. Daar willen wij gebruik van maken? Graag uw goedkeuring. Zijn daar 

vragen rond?” 
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Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: “Wanneer iemand een bouwvergunning 

vandaag aanvraagt, ik weet dat dit in het verleden gebeurde, is er dan een controle 

vanuit onze diensten of er gebouwd wordt conform de bouwvergunning ? Want stel je 

voor, iemand begint te bouwen en die bouwt een halve meter groter. Gaat er iemand 

controleren dat dit conform de plannen is?” 

 

Tim Vandenput antwoordt: “Dat gebeurt niet stelselmatig bij elke bouwvergunning die 

afgeleverd wordt. Alvorens een bouwvergunning kan uitgevoerd worden, moet de 

bouwheer de dienst op de hoogte brengen en dit acht dagen voorafgaand wanneer deze 

gaat starten. Dus dit gebeurt niet elke keer. Waarom? Dat gebeurde vroeger ook niet 

stelselmatig bij elke bouwvergunning. Er worden steekproeven gedaan, maar wij treden 

vooral op als er klachten zijn van buren, van zaken die niet juist zijn. We hebben gewoon 

niet de bandbreedte binnen de Dienst om elke keer te gaan kijken. Want het is niet 

eenmaal dat je moet gaan kijken. Het zijn verschillende keren dat je moet gaan kijken. 

De meest voorkomende fout die er gebeurt, is dat de vloerplaat van het huis, het 

grondpeil, te hoog of te laag ligt. We hebben nu zo een probleem in de Raymond 

Lauwersstraat, het project op de hoek. Ik weet niet of jullie het al gezien hebben, maar 

daar liggen de deuren onder het voetpad. De aannemer zal dit moeten oplossen. Maar 

dat zijn zo dingen die je maar pas achteraf ziet.” 

 

Patrick Demaerschalk verduidelijkt: “Ik heb het daar moeilijk mee. Ik vind dat dit bij 

iedere bouwwerf zou moeten gebeuren. Toen ik zelf nog in het college zat, gebeurde dit 

wel. Dat is alles wat ik daar op te zeggen heb.”  

 

Tim Vandenput antwoordt: “Neen dat kan ik u tegenspreken, dat gebeurde niet.”. 

 

 

* * * 

 

O.P.7 Afdeling Ruimte. Dienst Omgeving. Toetreding Vlaams 

Handhavingsplatform. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: “Het Vlaams Handhavingsplatform heeft tot doel om alle 

informatie rond handhaving op een gecentraliseerde, uniforme, real-time en beveiligde 

manier ter beschikking te stellen aan alle betrokken autoriteiten en instanties. 

Graag uw goedkeuring voor de toetreding tot het Vlaams Handhavingsplatform. Zijn daar 

vragen rond?” 

 

 

* * * 

 

O.P.8 Afdeling Ruimte. Technische dienst. Kopenhagenplan. Dossier J. 

Kumpsstraat. Goedkeuring lastvoorwaarden en gunningswijze. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: “ In het kader van de opdracht 'Kopenhagenplan - Dossier J. 

Kumpsstraat' werd een bestek opgesteld door de ontwerper, MESO studiebureau. 

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op 702.188,98 euro, incl. btw. 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de openbare procedure. 

In het kader van het Kopenhagenplan ontvangt de gemeente een subsidie van maximaal 

171.692,95 euro, incl. btw. Een deel van de kostprijs wordt betaald door gemeente 

Overijse. Dit deel is geraamd op 31.143,65 euro, incl. btw. 

Het bestuur zal dit besluit ter consultatie meedelen aan de gemeente Overijse 

Het betreft een gezamenlijke opdracht waarbij het aangewezen is dat de gemeente 

Hoeilaart de procedure zal voeren en in naam van de gemeente Overijse bij de gunning 

van de opdracht zal optreden. Graag uw goedkeuring voor de lastvoorwaarden en de 

gunningswijze. Zijn hier vragen rond?” 

 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: “Mag ik een verduidelijking rond het plan? 

Als ik het begrepen heb, komen daar nu dus fietspaden en voetpaden van boven tot 

beneden? Is dat juist?” 
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Pieter Muyldermans antwoordt: “Ja dat klopt, vandaag zijn we bezig aan de zogeheten 

prioritaire bocht. Daar komt een voetpad en vanaf die werf zal er een voetpad komen tot 

aan de parking van de hockey en de tennisclub.” 

 

Patrick Demaerschalk vraagt verduidelijking: “Daar staan nu wagens geparkeerd in het 

verlengde van het veld van de hockey. Dat is natuurlijk extreem gevaarlijk. Daar een 

fietspad op de straat gaan terugbrengen waar je iedere keer de in - en uitgaande 

beweging krijgt van de wagens. Dat is natuurlijk niet aangewezen. Gaat men daar een 

parkeerverbod opleggen voor die parking langs het voetpad langs het veld, want ze 

hebben daar toch zelf een parking voorzien nu? Wat is men daarmee van plan? Gaat men 

de fietsers terug op de rijweg sturen?” 

 

Pieter Muyldermans antwoordt: “Ik denk dat u twee dingen door elkaar aan het halen 

bent. We hebben langs de ene kant een voetpad voor de voetgangers van de wijk die in 

de velden daarachter gaan wandelen, en die vandaag op de Joseph Kumpsstraat geen 

voetpad hebben. Zodanig dat men bijvoorbeeld van de Blijde Inkomstlaan tot aan de 

Bakenbos veilig te voet kan wandelen en eventueel ook daar rechtover in de velden van 

Overijse kan gaan wandelen. Dat was een nood die belangrijk was in de uitvoering van 

dit plan. Een andere was de bereikbaarheid van de fietsaansluiting met de fietssnelweg 

die er zal komen, F 204, en de aansluiting voor mensen die met de fiets naar de hockey- 

en tennisclub gaan of de fietspendelaars over de Joseph Kumpsstraat. Voor die fietsers 

komt er van de Molenstraat tot aan de hockey- en tennisclub een afgescheiden fietspad 

richting de hockey-- en tennisclub. Dus waar vandaag dat betonpad ligt, dat padje dat 

links en rechts omhoog komt door o.a. de boomwortels eronder, wordt een degelijk 

fietspad conform de normen van het fietsvademecum aangelegd. Net voor dat fietspad, 

dat loopt tot aan de ingang van de hockey- en tennisclub, zal er de mogelijkheid gegeven 

worden om met rugdekking op de baan te komen en vanaf daar gaan we verder met een 

fietssuggestiestrook, die zal doorlopen (normaal als we die verder trekken) tot aan de 

Bakenbos. Aan de andere kant zal er ook een fietssuggestiestrook zijn en die vindt 

aansluiting lager aan de oprit voor de fietssnelweg. We hebben geoordeeld dat in het 

naar beneden rijden van de Joseph Kumpsstraat door fietsers voldoende snelheid kan 

gemaakt worden, waardoor het veilig blijft om daar ook op de rijweg te blijven op een 

fietssuggestiestrook, zoals we dat willen hebben op onze andere invalswegen. Omdat de 

snelheid van de fietsers, als ze naar boven rijden veel trager is dan de auto's, hebben we 

daar gekozen om een volwaardig fietspad langs de rijbaan te leggen. Dat is de 

samenvatting van dit project. Daarbij komt dan ook dat heel de toplaag, wat dan ook een 

voordeel is voor het andere autoverkeer vernieuwd wordt.  

 

 

* * * 

 

O.P.9 Afdeling ruimte. Technische dienst. Poetsmachines. Toetreding tot 

raamovereenkomst Creat. Goedkeuring. Besluit 

 

Steven Coppens licht toe: “Ik verwijs naar daarstraks de Raad van bestuur, AGB Holar en 

stel voor als iedereen daarmee akkoord is om dit punt terug te trekken en dus te 

verdagen naar volgende zitting  van 25 maart 2024, als de nodige stukken zijn 

toegevoegd. Graag uw goedkeuring.” 
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* * * 

 

O.P.10 Afdeling Ruimte. Dienst Klimaat. Oprichting nationaal park 

Brabantse Wouden vzw. Goedkeuring statuten. Voordracht vertegenwoordigers 

algemene vergadering. Samenwerkingsovereenkomst stichtende leden. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: “Het lokale bestuur Hoeilaart ondersteunde in 2021 de 

kandidatuur als Nationaal Park van de Brabantse Wouden als eerste stap in het kader 

van de oproep van de Vlaamse overheid. 

Vandaag ligt voor: 

● de toetreding tot de vzw Nationaal Park Brabantse Wouden Vlaanderen. 

● de goedkeuring van de statuten en mandaat voor de formele oprichting van de 

vzw Nationaal Park Brabantse Wouden Vlaanderen. 

● de aanwijzing van mevrouw Joy Sergeys als vertegenwoordiger en de heer Joris 

Pijpen als plaatsvervanger in de algemene vergadering namens het lokale bestuur 

Hoeilaart. 

● de samenwerkingsovereenkomst tussen de stichtende leden die de eerder 

goedgekeurde (24 april 2023) samenwerkingsovereenkomst vervangt. 

Op datum van 21/02/2024 ontving u een de laatste versie van de 

samenwerkingsovereenkomst. Aan de overeenkomst werd niets gewijzigd- er werden 

enkel in de bijlagen toevoegingen opgenomen. Indien de samenwerkingsovereenkomst 

wordt goedgekeurd, zal het meest recente document aan dit punt toegevoegd worden. 

Graag uw goedkeuring.” 

 

 

* * * 

 

O.P.11 Dienst Vrije Tijd. Lokale Economie. Druivenkermis 2024. Opheffen 

belastingreglement voor de periode van de druivenkermis. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: “De druivenkermis valt jaarlijks samen met het 

Druivenfestival. Dit jaar vindt de druivenkermis plaats van vrijdag 20 september tot en 

met dinsdag 24 september 2024, waardoor deze dit jaar samenvalt met de kermis van 

La Hulpe. Om de kermiskramers te motiveren om te kiezen voor de kermis van Hoeilaart 

en de standplaatsen aantrekkelijker te maken wordt voorgesteld om het 

belastingreglement op te heffen voor de duurtijd van de druivenkermis 2024.Graag uw 

goedkeuring.” 

 

Meneer Portois stelt volgende vraag: “We vinden het een beetje raar dat het nu het 

vierde weekend van september zal zijn terwijl iedereen weet dat het normaal het derde 

weekend van september is. We weten hoe het komt, door een administratieve fout, die 

uiteindelijk toch zoveel problemen geeft, en waardoor we wel inkomsten mislopen. Het 

zijn misschien niet de grootste inkomsten. Maar dat we de kermis eventueel zelf gaan 

missen of een deel omdat er dan misschien toch gekozen wordt voor La Hulpe in plaats 

van Hoeilaart, gaan wij ons op dit punt onthouden.“ 

 

Patrick Demaerschalk stelt de volgende vraag: “Wat is de impact op de horeca, de impact 

op de studenten, want dan is het academiejaar gestart, de impact op de jaarmarkt? Die 

Mensen hebben een jaarplanning, dus die weten, deze zondag gaan we naar Hoeilaart en 

de volgende ga ik naar weet ik waar. Men doet toch een heleboel verschuivingen voor 

een slechte communicatie die er gebeurd is door één van de personeelsleden. Ik hoop 

natuurlijk, dat is een heel subjectief element, dat het de ene week geen goed weer is en 

de andere week slecht weer. Dat is geen element om naar voor te brengen. Maar de 

andere elementen wel. Dus we zouden willen vragen om te kijken naar de impact op al 

die beslissingen die we vandaag nemen?” 
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Pieter Muyldermans antwoordt: “Ik denk dat de reden ook geweten is. Het is een 

logistieke keuze geweest die dit jaar wat anders is dan de andere jaren. Dit omdat de 

eerste september een zondag is en daardoor er wat twijfel ontstaan was over welk 

weekend hnu het derde weekend is. Dan hebben we inderdaad al die dingen in balans 

genomen en hebben we toch gekozen voor de optie waarbij we zekerheid hebben om een 

degelijke lichtstoet te kunnen organiseren, wat toch nog altijd een van de grootste 

publiektrekkers van ons druivenfestival is. Dat heeft inderdaad een impact en we kunnen 

daar blijven op terugkomen, maar we gaan er dit jaar toch mee moeten doorgaan zoals 

het nu is. 

 

Tim Vandenput vult aan: “ U heeft gelijk. Het is een administratieve of communicatieve 

fout van een personeelslid geweest dat aan de basis ligt. Wij zijn ook maar pas nadat het 

druivencomité de datum heeft vastgelegd, in kennis gesteld als college van de datum. En 

Ik kan u zeggen dat wij ook niet echt tevreden waren met wat het druivencomité heeft 

voorgesteld. Maar het is zoals de schepen zegt: we gaan het ermee moeten doen, we 

gaan er het beste van maken. Dit is één van de maatregelen die we nemen om er toch 

voor te zorgen dat we die kermis kunnen laten doorgaan. Onze diensten zijn ook al bezig 

met de mensen van de markt te contacteren. Als er een fout wordt gemaakt, kan men 

blijven naar die fout kijken of men kan zeggen: we kunnen het niet terugdraaien en we 

gaan verder. “ 

 

Mevrouw de Smet merkt op: “Ik wil gewoon melden dat er een gemeenteraad staat op 

23 september 2024, welke zal moeten verzet worden.” 

 

 

* * * 

 

O.P.12 Interne zaken. Financiële dienst. Dading schadedossier 

Terdellestraat 7A. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: “U heeft kennis kunnen nemen van de achtergrond van dit 

schadedossier. Het voorstel is om mevrouw een dading voor te stellen waarbij de 

gemeente 50% van de gemaakte kosten ten laste neemt en dit zonder dat we schuld 

bekennen, zodat we geen precedent scheppen. Hierop werd op 20 december 2023 

Haviland gecontacteerd met de vraag om een voorstel tot dading op te maken.” 

Graag uw goedkeuring. 

 

Jo Portois stelt de volgende vraag: “ Is een dading voorstellen eigenlijk niet een beetje 

toegeven dat er langs onze kant een fout gebeurd is?”  

 

Tim Vandenput antwoordt: “Wat is daar gebeurd? Mevrouw had problemen met de afvoer 

van het toilet, bad en dergelijke. Zij heeft een ontstoppingsbedrijf gecontacteerd om dat 

te laten ontstoppen op haar eigen terrein. Wat is er dan vastgesteld? Er is een rioolrat 

vastgesteld, een toestel dat bedrijven die rioolonderzoek doen, gebruiken om te kijken 

waar er verstoppingen zijn in de rioleringen. Met een rioolrat worden de leidingen of de 

buizen ook grondig gereinigd. Het bedrijf dat zij heeft ingehuurd, heeft dat vastgesteld 

op haar terrein en dat was dus de reden waarom heel het systeem op haar terrein niet 

meer naar behoren werkte. Wij hebben gevraagd aan onze eigen technische dienst of wij 

een  rioolonderzoek hadden aangevraagd. Neen was het antwoord. We konden geen 

bestelbon, geen opdracht, niets traceren hieromtrent. Dan hebben we aan Aquafin 

gevraagd, die aan Terdellebeek een project uitvoeren, of zij of een van hun 

onderaannemers een onderzoek hadden laten uitvoeren. .Negatief. We hebben gevraagd 

aan onze verzekering of dit gedekt was, want wij zijn rioolbeheerder en eigenaar. Het 

antwoord was, neen, we zijn ook niet gedekt. Eén ding is zeker, die rioolrat is niet door 

het toilet van mevrouw in die riolering geraakt, dit is fysisch niet mogelijk. We hebben 

dan als rioolbeheerder besloten dat de rioolrat via ons rioleringssysteem terechtgekomen 

is op het privéterrein van mevrouw, en daardoor een gedeelde verantwoordelijkheid, als 

eigenaar van het systeem, dragen.   
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Dat is de reden waarom we een fiftyfifty tussenkomst doen en twee, een dading om 

ervoor te zorgen dat dit niet courante materie word zodoende dat iedereen die een 

verstopping heeft zich wendt tot de gemeente om het op te lossen. Er is geen oorzakelijk 

verband, maar wij zijn wel als riooleigenaar en -beheerder verantwoordelijk voor een 

systeem welke via ons systeem op haar terrein is gekomen 

 

* * * 

 

 

Vragen en antwoorden. 

 

 

* * * 

 

De voorzitter sluit de openbare zitting. 

 

* * * 

 

Namens de Raad, 

get. Jan Thijs 

Algemeen directeur 

get. Steven Coppens 

Voorzitter 

 

Voor eensluidend afschrift. 
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